
新闻翻译：结核病_伊战_芝加哥_棒球 PDF转换可能丢失图片

或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/261/2021_2022__E6_96_B0_E

9_97_BB_E7_BF_BB_E8_c67_261127.htm Doctors say the Atlanta

lawyer quarantined with the dangerous strain of tuberculosis is doing

extremely well and doesn’t even have a cough. Meanwhile,

Andrew Speaker’s father says no one told his son he couldn’t

travel and he feels the incident has been overblown.医生说这名被

检测出带有结核病传播危险亚特兰大律师做得非常的好，甚

至没有咳嗽。Andrew Speaker的父亲说没人告诉他的儿子说他

不能旅行，而且他认为这件事件已经平息了。The month of

May was the third deadliest for the US troops since the start of the

war in Iraq. At least 122 Americans were killed over the four week

period. At a White House meeting Thursday, President Bush assured

Iraq’s President that the US is fully committed to helping the Iraqi

government.因为开始在伊拉克的战争，5月对于美军来说是第

三个致命的月份。在过去的4周内至少有122名美军死亡。在

周四白宫的会议上，总统布什向伊拉克总统承认美军会全力

帮助伊拉克政府。Chicago school officials are doing what they can

to try to stem a trend of violence. 29 students have been killed since

the start of the school year. That’s about twice as many as in years

passed, while the city’s homicide rate has been declining.芝加哥校

方正在尝试阻止一股暴力趋势。从这一学年开始，29名学生

被杀害。这是过去几年的2倍，然而城市的凶杀率已经降低。

“Take me out to the ballpark.” It’s about to get much easier in

New York. The governors are expected to sign a bill that would lift



the current ban on tickets scalping at internet ticket sales.“带我离

开球场公园。”这在纽约很容易做到。 总统希望签署一项议

案取消网上销售黑市票的禁令。 100Test 下载频道开通，各类

考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


